



Chinatown 鏡頭下的

Through the Lens 唐人街

Application Form

Please complete this form and submit it along with your photograph via email to campaign@ecmccdmonton.org by 28 February 2026, at 11:59 PM (MDT).

Participant Information

- Full Name: _____ Preferred Name: _____
- Email Address: _____
- Phone Number: _____
- Age Range: Under 18 _____ (If the applicant is under 18, please provide parental consent)
On/Above 18 _____

Photo Submission Details

- Title of Photograph: _____
- Description of Photograph (maximum 50 words):

Agreement and Acknowledgment

By submitting this application, I hereby confirm the following:

- The photograph was taken within the Chinatown study area boundary.
- I have read and agree to the competition guidelines and rules.
- I ensure all photos submitted are my own work.
- I consent to the use of my photos for any purposes including future marketing materials by the Edmonton Chinatown Multicultural Centre (ECMCC).
- I acknowledge that the final results of the competition are not subject to appeal, and all decisions made by the organizer are final.
- This application form is available in both English and Chinese; however, the English version shall be considered the official and final version.

Signature: _____

Date: _____

Organized by



點閱頓中華文化中心
EDMONTON CHINATOWN MULTI-CULTURAL CENTRE

Supported by The Chinatown Vibrancy Fund





Chinatown 鏡頭下的

Through the Lens 唐人街

申請表

請填妥此表格，並於 2026 年 2 月 28 日晚上 11:59 (MDT) 之前，通過電子郵件將此表格與您的參賽照片一起提交至 campaign@ecmccedmonton.org。

參賽者資訊

- 全名：_____ 別名：_____
- 電子郵件地址：_____
- 電話號碼：_____
- 年齡：18 歲以下 _____ (若申請者未滿 18 歲，請提供家長同意書)
18 歲或以上 _____

參賽照片詳情

- 照片標題：_____
- 照片描述 (最多 50 字)：

協議與確認

提交此申請表時，我在此確認以下事項：

- 照片是在唐人街研究區域內拍攝的。
- 我已閱讀並同意比賽要求和規則。
- 我確保所有提交的照片均為我的作品。
- 我同意點問頓中華文化中心 (ECMCC) 將我提交的照片用於任何用途，包括未來的宣傳之用。
- 我同意比賽的最終結果不接受上訴，主辦單位的所有決定均為最終決定。
- 此申請表有英文和中文版本；然而，英文版本應被視為官方和最終版本。

簽名：_____ 日期：_____

Organized by



點問頓中華文化中心
EDMONTON CHINATOWN MULTI-CULTURAL CENTRE

Supported by The Chinatown Vibrancy Fund

